



新版《道路使用者守則》 New Road Users' Code



中文



English



市民可透過運輸署網頁或流動應用程式「香港出行易」免費閱讀或下載新版《道路使用者守則》(《守則》)(附二維碼)。新版《守則》的中、英文版印刷本亦將於**2020年7月15日**出版，並在香港北角渣華道333號北角政府合署6樓626室政府新聞處刊物銷售小組發售。

The public can view or download (with QR code) the new Road Users' Code (RUC) for free at Transport Department's website or mobile application "HKeMobility". The new RUC, in separate Chinese and English versions, will also be available for sale from **15 July 2020** at the Information Services Department's Publications Sales Unit at Room 626, 6/F, North Point Government Offices, 333 Java Road, North Point, Hong Kong.

印刷本出版日期：2020年7月15日

Date of publication for the printed booklet: 15 July 2020



新版《守則》適用於**2020年7月15日或之後**向運輸署遞交駕駛考試甲部筆試及的士筆試申請的考生(包括首次及重考生)，有關考生將獲安排在**2020年9月28日或之後**進行筆試，並可免費獲發新版《守則》一本。市民如對駕駛考試甲部筆試及的士筆試的申請有任何查詢，可致電運輸署相關辦事處，聯絡電話如下：

- 香港牌照事務處 2804 2636
- 九龍牌照事務處 2150 7728
- 沙田牌照事務處 2606 1468
- 駕駛考試排期事務處 2771 7723

The new RUC is applicable to candidates (both fresh candidates and repeaters) who submit the applications for the written test Part A and the taxi written test to the Transport Department **on or after 15 July 2020**. Candidates will be allocated with test appointments **on or after 28 September 2020** and be given one copy of the new RUC for free. For enquiries on the driving test (written test Part A) and the taxi written test, please contact the offices concerned of the TD at the following numbers:

- Hong Kong Licensing Office 2804 2636
- Kowloon Licensing Office 2150 7728
- Sha Tin Licensing Office 2606 1468
- Driving Test Appointment Office 2771 7723

